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Artificial intelligence, this new inspiring tool for artists. We are at the dawn of a new era with the emergence of technologies offering to transform words into images.


You will find in this book a selection of 100 PORTR[AI]TS made with the help of the #Midjourney tool, one of the major players on the A.I. market with #DiscoDiffusion, #DALL-E and #StableDiffusion. Each picture goes with a set of words used for its creation «PROMPT», giving you the possibility to reproduce them easily and quickly. You are then free to modify these «PROMPT» in order to generate your own pictures, the only limit will be your imagination.


This gallery of portraits is also a source of inspiration for all creative people (authors, cartoonists, illustrators, screenwriters, ...) looking for original characteristics leading to the elaboration and development of fictional characters «larger than life».


Enjoy.


L’intelligence artificielle, ce nouvel outil inspirant pour les artistes. Nous sommes à l’aube d’une nouvelle ère avec l’émergence de technologies proposant de transformer les mots en images.


Vous trouverez dans cet ouvrage une sélection de 100 PORTR[AI]TS réalisés avec l’aide de l’outil #Midjourney, l’un des acteurs majeurs sur le marché de l’A.I. avec #DiscoDiffusion, #DALL-E et #StableDiffusion. Chaque image est accompagnée de la série de mots utilisés pour sa création «PROMPT», vous offrant ainsi la possibilité de les reproduire aisément et rapidement. Libre à vous par la suite de modifier ces «PROMPT» afin de générer vos propres images dont la seule limite sera celle de votre imagination.


Cette galerie de portraits est également une source d’inspiration pour tous créatifs (auteurs, dessinateurs, illustrateurs, scénaristes, ...) en quête de caractéristiques originales menant à l’élaboration et au développement de personnages fictifs plus «vrais que nature».


Bon voyage.
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